

REFERAT  
BUDGETMØDE, 9. NOVEMBER 2025  
DCH, KREDS 6

|                  |                                                                                                                                                                                                                                                  |
|------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>DATO</b>      | 9. november 2025                                                                                                                                                                                                                                 |
| <b>STED</b>      | DcH Stevns                                                                                                                                                                                                                                       |
| <b>DELTAGERE</b> | Kredsbestyrelsen:<br>Kristine Rye Svendsen, Morten Vahlers, Helle Louise Larsen og Karin Nielsen (ref.)<br><br>Udvalgsformænd:<br>Louise Østengaard, Rally<br>Charlotte Johansen, Uddannelse<br>Ulla Vest, Nose work<br>Karina Andersen, Nordisk |
| <b>AFBUD</b>     | Kredsbestyrelsen: Marianne Knudsen<br><br>Udvalgsformænd:<br>Hans Devantier, Konkurrence<br>Vibeke Bodi, Agility/Hoopers<br>Jesper Johansen, Brugshunde<br>Brian Thomsen, Dommer                                                                 |

Mødets formål var at gennemgå budgettet for DcH Kreds 6 for 2026.

Hvert udvalg og kredsbestyrelsen er blevet bedt om at komme med deres budgetønsker for 2026 . Morten har på den baggrund udarbejdet et forslag til kredsens budget.

Morten gennemgik princippet for beregningerne og budgetforslaget blev diskuteret. Der blev foretaget enkelte justeringer.

Under gennemgangen blev det diskuteret om opbygningen af de enkelte udvalgs konti gav mening. Specielt har Uddannelsesudvalget haft mange konti beregnet til specifikke kurser. Kurserne er for længst afholdt, men kontiene er der stadig og giver ikke nogen mening mere.

Vi endes om at fremover har hvert udvalg kun en konto, og er der brug for at splitte op, så laves der 'afdelinger' i regnskabet. Udvalgene kan bruge deres budget som de selv finder formålstjenligt og de holder selv øje med det.

Uddannelsesudvalget giver ofte boggaver på IGU og nogle gange har bøgerne været købt hos Saxo. Morten undersøger om vi har en konto hos Saxo og også om vi har konto andre steder. Udvalgsformændene skal fremover bestille selv de steder vi har konto, Morten formidler adgangskoderne.

Vi enedes også om at udvalgsformænd for adgang til at kunne se regnskabet, men selvfølgelig ikke foretage rettelser.

## REFERAT

### BUDGETMØDE, 9. NOVEMBER 2025

### DCH, KREDS 6

Vi drøftede hvor budgettet på de erstatningspokaler, der indkøbes i forbindelse med SM skal ligge, men da Konkurrenceudvalget ikke var til stede blev punktet udskudt til senere.

Budgetforslaget indeholder også en post til gaver fra kredsen. Vi diskuterede hvornår kredsen skal give en gave, og enedes om at det helt klart er et punkt, der skal beskrives i den kommende kredsmappe.

Herefter kunne forsamlingen godkende budgettet og ordet var frit til at komme indlæg.

- Karina Andersen stopper som udvalgsformand for kredsens Nordisk udvalg, og lægger i stedet kræfterne i landsudvalget. Der er lagt en føler ud for at finde en afløser
- Nose Work udvalget spurgte ind til afholdelse af SM, hvordan skal det foregå. Morten svarede på DcH Haslevs vegne at de sørger for lokationen, og resten aftales med de lokalforeninger, der har påtaget sig opgaven, i løbet af 2026.
- Ulla Vest præciserede at det er kredsens NW-udvalg, der bestemmer hvad startgebyr til konkurrencer skal være, og ikke landsudvalget som der står i referatet fra kredsrådsmødet den 24. september 2025.
- Karina spurgte om man allerede på nuværende tidspunkt har gjort sig nogle tanker om afholdelse af DM 2028. Måske kunne vi overveje at lave en form for tilmeldingsliste hvor man kunne tilbyde sin hjælp.
- På kredsens hjemmeside har der været 2 forskellige skrivelser vedr. hundeførermærker. Det er nu løst, men som det er nu, er det kun beskrivelsen for nose work der er opdateret. De øvrige discipliners regler trænger også til en opdatering.
- Charlotte oplyste at man måske starter uddannelse af nye kredsinstruktører op i 2026. Den kommer i givet fald til at køre over 3 budgetår. Det er specielt instruktører til grundmoduler og overbygningerne til DcH-programmet og rally der har brug for flere instruktører. Man kan læse mere om hvordan man bliver kredsinstruktør i orientering nr. 43 i DcH Håndbogen.
- Kristine spurgte ind til hvordan udvalgsformændene har oplevet samarbejdet med kredsbestyrelse og hvordan dagens uformelle budgetmøde fungerede. Der var enighed om at dagens uformelle møde er en god måde at mødes på. Der er enighed om fremover at afholde 2 møder samt et budgetmøde med udvalgene, det første møde bør ligge kort efter kredsgeneralforsamlingen og budgetmødet i november.
- Charlotte efterlyste gode ideer til at få flere lokalforeninger med til kredsrådsmøderne.
- Tilmeldingsfrister til konkurrencer blev drøftet. Der er lagt konkurrencer på Klubmodul med op til 4 måneders tilmeldingsfrist, er der rimeligt.
- Der dukker sommetider ting op på kredsens Facebook som måske ikke hører hjemme der. Vi var enige om at det, der kan lægges på kredsens Facebook, skal vedrøre hele kredsen

## REFERAT

### BUDGETMØDE, 9. NOVEMBER 2025

### DCH, KREDS 6

og man lægger kun noget ud en gang, gentagelser er overflødige. Regler for hvad der kan/skal lægges på Facebook er noget der bør være beskrevet i den kredsmappe, som bestyrelsen igen begynder at arbejde på.

- Første møde omkring kredsmappen er den 30. november 2025, her mødes bestyrelsen for at få sat gang i arbejdet med den igen.